



日期：15 / 3 / 2021

致：全体师生

## 返校上课通告

遵循教育部指示，本校各级学生将于4月5日开始分级返校上课。具体安排如下：

日期	事项	备注
05/04 开始	初一、高二及高三级学生返校上课	1. 初一级宿舍生返校报到： 日期：4月4日 时间：9:00am 至 1:00pm 之间 2. 高二及高三级宿舍生返校报到： 日期：4月4日 时间：1:30pm 至 5:00pm 之间
06/04 开始	初二、初三及高一级学生返校上课	1. 5/04 初二、初三及高一级学生网课暂停。 2. 初二、初三及高一级宿舍生返校时间 日期：4月5日 时间：9:00am 至 2:30pm 之间

2. 同学返校后依现有课表上课。届时，联课活动实体课也将同步展开。

疫情当前，吁请全体师生返校前登入校网详阅“2021年校园防疫 SOP”，用行动守护自身与他人的健康。

敬请关注，谢谢！



校长室 启





Date: 15<sup>th</sup> March 2021

To: All Teachers and Students

**IN-PERSON CLASSES RESUMPTION NOTICE**

In accordance to the directives of the Ministry of Education, our school will resume the in-person classes from 5<sup>th</sup> April 2021 onwards. The specific arrangements are as follows: -

Date	Item	Remarks
05/04 onwards	In-person classes resumption for students of Junior 1, Senior 2 and Senior 3.	1. <b>Junior 1 hostel students</b> shall report back to the hostel between 9am and 1pm on 04 April. 2. <b>Senior 2 and Senior 3 hostel students</b> shall report back to hostel between 1.30pm and 5pm on 04 April.
06/04 onwards	In-person classes resumption for students of Junior 2, Junior 3 and Senior 1.	1. <b>All online classes for students of Junior 2, Junior 3 and Senior 1 on 05 April will be suspended.</b> 2. <b>Junior 2, Junior 3 and Senior 1 hostel students</b> shall report back to hostel between 9am and 2.30pm on 05 April.

2. When in-person classes resume at school, students shall follow the current timetable, and the co-curricular activities will be resumed simultaneously.

All teachers and students are urged to abide by the "2021 School Pandemic Prevention SOP" after returning to school. Let's keep Pin Hwa safe and orderly for all.

Thank you.

The Principal's Office

